

ISSN 1001-4276

CN 35-1104/Z



WUYI
SCIENCE
JOURNAL

Vol.36 No.2
November 2020

武夷科学

第三十六卷 第2期

2020年11月

ISSN 1001-4276



9 771001 427202

万方数据

主 办
Sponsored by

福建农林大学作物病虫生物防治研究所
Biological Control Research Institute,
Fujian Agriculture and Forestry University

武 夷 科 学

Wuyi Kexue

第 36 卷 第 2 期

2020 年 11 月

目 次

研究论文

- 斑翅果蝇寄生蜂果蝇锤角细蜂大量饲养过程中寄主蛹分离方法的比较
..... 陈 湜, 张沁园, 刘旭祥, 郑敏琳, 季清娥 (73)
- 福建省林木吉丁害虫的发生及防控对策 宋海天 (80)
- 6 种新烟碱类杀虫剂对桃蚜的毒力测定及田间药效评价 朱 玲 (88)
- 烟嘧磺隆多元复配除草剂对 3 种非靶标植物的影响
..... 林 涛, 曾兆华, 陈艺欣, 石建亭, 杨风花, 游 泳 (94)
- 3 种天然次生林的物种多样性比较研究 魏宏通 (102)
- 不同种源杜仲出苗及生长的差异分析 马维华 (109)

数据论文

- 伊朗地区食虫虻 (双翅目: 食虫虻科) 的区系研究 (英文)
..... Najmeh SAMIN, Hamid SAKENIN, Milan HRADSKÝ, Majid NAVAEIAN (113)
- 中国自由生活革螨调查报告 (XIII) (蜱螨亚纲: 中气门目)
..... 林坚贞, 张艳璇, 陈 霞, 林 硕, 杨 杰, 相 栋, 孙 莉, 马立名 (119)
- 世界雉科鸟类邮揽 李 芳 (136)
- 2020 年第 36 卷总目次 (I - II)
(第 36 卷卷终)

本期责任编辑: 陈晓雯

期刊基本参数: CN 35-1104/Z * 1981 * bia * 16 * 80 * zh * P * ¥ 35.00 * 300 * 9 * 2020-11

CONTENTS

Research Paper

Comparison of host pupae separation methods in mass-rearing of *Trichopria drosophilae*, a parasitoid of *Drosophila suzukii* CHEN Shi, ZHANG Qinyuan, LIU Xuxiang, ZHENG Minlin, JI Qing'e (73)

Occurrence and control strategies of wood-damaging Buprestidae pests in Fujian Province SONG Haitian (80)

Toxicity testing and field efficacy evaluation of six neonicotinoid insecticides against *Myzus persicae*
..... ZHU Ling (88)

The effects of nicosulfuron multi-compound herbicides on three non-target plants
..... LIN Tao, ZENG Zhaohua, CHEN Yixin, SHI Jianting, YANG Fenghua, YOU Yong (94)

Comparative study on the species diversity of three natural secondary forests WEI Hongtong (102)

Effects of different provenances on the emergence and growth of *Eucommia ulmoides* MA Weihua (109)

Data Paper

A faunistic study of robber flies (Diptera: Asilidae) from some regions of Iran
..... Najmeh SAMIN, Hamid SAKENIN, Milan HRADSKÝ, Majid NAVAEIAN (113)

Investigation of free living gamasid mites in China (XIII) (Acari: Mesostigmata)
LIN Jianzhen, ZHANG Yanxuan, CHEN Xia, LIN Shuo, YANG Jie, XIANG Dong, SUN Li, MA Liming (119)

Pheasants depicted on stamps LI Fang (136)

(The end of Vol.36)